
Fäxhult    PROTOKOLL 
Samfällighetsförening 
512 94 HOLSLJUNGA   2017-09-10 

 

Art: Styrelsemöte 

Tid: 11.00 – 13.00 

Plats: Strandstugan  

Närv: Jan Unosson    

 Curre Eriksson 

 Tony Hjortsberg 

 Lena Söderqvist 

 Eva Larsson 

 Eira Hallikainen 

 Johan Edgren 

 

§  1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

 

§  2 Val av sekreterare 
 Till sekreterare för mötet valdes Eva Larsson. 

 

§  3 Val justerare 
 Till att justera dagens protokoll valdes Tony Hjortsberg . 

 

§  4 Dagordningen 
 Dagordningen upplästes och godkändes. 

 

§ 5 Föregående mötes protokoll 
 Gicks igenom och inköp av ytterligare ett farthinder kvarstår. Jan

  

§  6 Ekonomi 
De flesta har betalat sina fakturor. (förfallodatum 9/9) Dom kommer…våra 

medlemmar är duktiga på att betala. 

Vi har ca 320.000:- på våra konton !! 

 
§ 7 Redovisning Arbetsgrupper 
 Bryggor: 

 Inget speciellt att redovisa. Båtbryggan har lite underhåll att se fram emot. 

 Nya flytelement till våren och ev. byte av ovansidan på några sektioner. 

 Curre blir ansvarig för båt och kanotplatser. 

 

 

 



Parkområde: 

Antero har skött gräsklippning/trimning i sommar med den äran. Ett stort tack 

till honom. Mötet BESLUTADE att lämna in åkgräsklipparen för service till 

våren, och inköp av ett nytt batteri till den. 

 

Brunnar: 

Brunnarna har fungerat bra, trots lite missfärgat vatten då och då, vilket inte 

beror på brunnarna utan i ledningarna. 

Svenljunga kommun har inte hört av sig angående mätning av vattenflödet i 

brunnen. Jan mejlar kommunen och hör vad som händer. Jan kollar också 

brunnshusets status vad gäller underhåll. 

 

Vägar: 

Vägarna är bra. Mötet BESLUTADE att Johan ordnar en arb.grupp bestående av 

åretrunt boende som ska ha lite koll på vägen under vintern. 

Tony har fått offert från Kvarnelinds angående backen på Ekstigen. (30.000:-) 

Tony stöter på Kvarnelinds igen. (skulle varit påbörjat i aug) 

 

Trivselgrupp: 

Inget särskilt, mer än att vårt område ser trivsamt ut. Vi har även fått beröm 

från utomstående över vårt fina område som dom tycker är mycket välskött. 

Toalettvagnen har fungerat utmärkt. Mötet BESLUTADE att hyra en nästa år 

under samma tidsperiod som i år. 

 

Hemsida: 

Tony ska ha en eloge över vår fina hemsida, som flera uppskattar. Även 

utomstående. 

 

Grannsamverkan: 

Eila hör med Seija om en ”polisrapport” som vi skulle länka till vår hemsida. 

 

 

§ 8 Kommande aktiviteter 
 Arbetsdag 30/9-17 kl. 10.00 

 Curre beställer grävmaskin.    

Eira ser till att det finns bensin och tråd m.m   

Tony gör en arbetslista.     

Eira gör en närvarolista.     

Lena fixar mat. (ärtsoppa och punsch)    

 

 

§ 9 Övriga frågor 
Bastufrågan: Tony har lämnat in en bygglovsansökan till Svenljunga kommun, vi 

räknar med att få svar på den under vecka 38. Han återkommer när han fått 

svar.      

 



Fortfarande har vi några lampor som inte lyser trots påstötning. Curre tar 

kontakt med Vattenfall igen. Det gäller lamporna korsningen Holsjövägen-

Brunnsvägen,  korsningen Holsjövägen-Tjärvägen, samt Björkvägen 7. 

 

Mötet diskuterade hur man ska gå tillväga med trädfällning i slänten från 

stranden mot Björkvägen. Mötet BESLUTADE att börja nu vid arbetsdagen 30/9 

och sedan fortsätta på arbetsdagen till våren. 

 

 

§ 11 Nästa möte 
 

Nästa möte bestämdes till söndagen den 12/11-17 kl. 11.00 hos Lena på 

Holsjövägen 13. 

 

 

 

§ 12 Mötets avslutning 
  

Ordförande tackade för visat intresse och kaka samt förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 Svenljunga 2016-09-10 

 

 

 Vid protokollet   Justeras 

  

 

      

         
 

 

 Eva Larsson    Tony Hjortsberg 

  


